
M O T I E (M-2)

Betere dienstverlening lagere kosten medisch afval

Deze motie hoort bij [naam raadsvoorstel) /gaat over een onderwerp dat niet op de agenda staat

De volgende partijen dienen dit voorstel in:

Burgerbelangen OverBetuwe (BOB), Aad Noordermeer

Gemeentebelangen Overbetuwe (GBO)  Ans Huisman

CDA, Luca Consoli

We stellen de raad voor om het volgende besluit te nemen:

We stellen vast dat:
• Onze gemeente al langere tijd een regeling ‘lagere kosten medisch afval’ kent voor mensen 

met veel medisch afval
• Bij deze regeling sprake is van niet-gebruik o.a. door onbekendheid
• De regeling gericht is op specifieke groepen inwoners die een combinatie van genees- en 

hulpmiddelen gebruiken, waarbij de geneesmiddelen veelal via lokale apotheken worden ter 
hand gesteld

• Lokale apotheken weten wie deze geneesmiddelen gebruiken en ook (AVG-)gerechtigd zijn 
om deze mensen specifiek te wijzen op de regeling ‘lagere kosten medisch afval’

We hebben nagedacht over en houden rekening met:
• apotheken geen verlengstuk zijn van onze gemeente
• er verschillende manieren zijn waarop apotheken zouden kunnen bijdragen aan het beter 

bereiken van de doelgroep van de regeling ‘lagere kosten medisch afval’
• als er kosten gemaakt moeten worden om via apotheken onze regeling meer bekendheid te 

geven de gemeente hier ook dekking voor zal moeten worden gevonden
• apotheekteams en de gemeente in het kader van de zorg in de eerstelijn en het gezond en 

actief leven akkoord op meer beleidsdoelen samen waarde kunnen toevoegen voor onze 
inwoners

We vinden dat:
• het niet-gebruik van de regeling ‘lagere kosten medisch afval’ door onbekendheid of 

onduidelijkheid moet worden teruggedrongen
• ook breder gekeken moet worden wat onze gemeente en de lokale apotheekteams voor 

elkaar en in samenwerking met o.a. huisartsen en wijkverpleegkundigen kunnen betekenen

We vragen het college om:
In gesprek te gaan met de lokale apothekers over hoe we samen het niet-gebruik van de regeling 
‘lagere kosten medisch afval’ door onbekendheid kunnen verminderen en daarbij tevens te verkennen 
wat apotheekteams en onze gemeente voor elkaar kunnen betekenen.

Dit hebben we besloten in de openbare vergadering van 04-07-2023.

Dit was hoe de partijen stemden:

GBO:  voor tegen



CDA: voor tegen
D66: voor tegen
BOB: voor tegen
VVD: voor tegen
GL: voor tegen
PvdA: voor tegen
CU: voor tegen

Totaal: voor tegen

Hiermee is deze motie wel/niet aangenomen

mr. A.M.P. Raijmakers
Plv. griffier

R.P. Hoytink-Roubos
voorzitter


